
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.2.2023           
 

Protokół Nr 48/23 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 21 lutego 2023 r. 

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o 

godzinie 1130, a zakończono o godzinie 1215. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – Piotr 

Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, Członkowie Komisji – Bierżyn Paweł, Charyton 

Stanisław, Falkowski Emil, Grabowska Maria, Grodzki Krzysztof, Grygoruk Krzysztof, Hryniewicki Tomasz, 

Sulima Tomasz, Zawacka-Prystupa Irena, Żukowski Artur Maciej, Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski, 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim – Marcin Sawicki, 

Zastępca Komendanta Powiatowego Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim – Grzegorz Bielawski. 

W posiedzeniu uczestniczyły także w trybie zdalnym: Zastępca Burmistrza Miasta – Bożena Teresa Zwolińska 

oraz Sekretarz Miasta – Tamara Korycka (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 
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Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 47/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 stycznia 2023 r.  

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpowodziowego. 

7. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 47/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 stycznia 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z pytaniem 

czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie projekt protokołu Nr 47/22 z posiedzenia Komisji w dniu 

24 stycznia 2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 47/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 stycznia 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że protokół Nr 47/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 stycznia 2023 r. został przyjęty.   

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście Bielsk Podlaski w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki stwierdził, że do radnych dość często dochodzą sygnały o dużej liczbie 

przekroczeń prędkości w ruchu drogowym w godzinach wieczornych i godzinach nocnych. Zapytał czy 

Wydział Ruchu Drogowego prowadzi swoją pracę w godzinach wieczornych i czy w godzinach wieczorowo-

nocnych wyjeżdża nieoznakowane auto w celu poprawny bezpieczeństwa w ruchu drogowym? 
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Zastępca Komendanta KPP – Grzegorz Bielawski odpowiedział, że takie działania są prowadzone w 

godzinach wieczornych i nocnych zarówno na terenie miasta jak i na drodze krajowej nr 19. W ubiegłym roku 

takie działania były organizowane wielokrotnie w ramach różnych akcji. Podejmowane są też działania w 

stosunku do niechronionych uczestników ruchu drogowego, w szczególności pieszych. Dodał, że działania 

prowadzone przez funkcjonariuszy KPP w Bielsku Podlaskim niejednokrotnie były wspomagane przez 

funkcjonariuszy Wydziału Ruchu Drogowego Wojewódzkiej Komendy Policji zarówno w ramach akcji SPEED 

jak i przy wykorzystaniu środka powietrznego, tj. drona. Takie działania będą też planowane w roku 

bieżącym. Jeżeli chodzi o nieoznakowany radiowóz używany w ruchu drogowym, obecnie Komenda 

Powiatowa posiada jedno auto marki BMW wyposażone w rejestrator, który czynnie uczestniczy w 

zapewnieniu bezpieczeństwa na głównych ciągach komunikacyjnych miasta oraz na DK 19 i 66.  

 

Członek Komisji Tomasz Sulima zapytał czy na terenie miasta są takie miejsca gdzie zdaniem Policji 

należałoby je poprawić, doświetlić? Dodał, że chodzi mu po głowie m. in. al. Józefa Piłsudskiego – być może 

te przejścia dla pieszych mogłyby być lepiej doświetlone. Czy Komenda monitoruje takie miejsca i co Rada 

Miasta może zrobić dla poprawy bezpieczeństwa na drogach, głównie dla pieszych? 

 

Zastępca Komendanta KPP – Grzegorz Bielawski odpowiedział, że funkcjonariusze w trakcie codziennych 

czynności na terenie miasta oczywiście zwracają uwagę na oznakowanie. Dodał, że jest na tym stanowisku 

dopiero od 15 lutego 2023 r. i jeszcze nie zna wszystkich miejsc na terenie miasta, dlatego też ciężko mu się 

odnieść do konkretnej kwestii al. Piłsudskiego. Zapewnił, że na pewno zwróci na to uwagę i Komenda będzie 

się temu przyglądać. Jednocześnie zachęcił radnych do korzystania z Krajowej Mapy Zagrożeń 

Bezpieczeństwa, gdzie niewłaściwa infrastruktura drogowa ma swoją zakładkę i takie zgłoszenia są 

przyjmowane i weryfikowane. Jeżeli Policja jest w stanie samodzielnie usunąć zgłoszone zagrożenie to jest to 

czynione, ale też wielokrotnie takie zgłoszenia są przekazywane do innych instytucji i służb.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odnośnie al. Piłsudskiego dodał, że radni w zeszłym roku dostali 

informację od zarządcy drogi, tj. od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, że zgłosili doświetlenie 

przejść do programu rządowego i czekają na dofinansowanie. Kto jak kto, ale GDDKiA dostanie te pieniądze, 

zostaje tylko kwestia kiedy te środki będą. Jest to droga krajowa nr 19, ruch w naszym mieście na tej drodze 

jest największy. Po obu stronach znajdują się obiekty handlowe, są też w bliskim sąsiedztwie bloki, więc 

zawsze jest ryzyko, że któryś kierowca tego pieszego nie dostrzeże. Dlatego jak najbardziej popiera 

doświetlenie tego miejsca. Dodał jednocześnie, że gdy GDDKiA pytała o partycypację samorządu w 

inwestycji, to miasto bardzo przyklasnęło. Jak wiadomo, za całość oświetlenia i tak odpowiada samorząd i 

jeżeli GDDKiA chce dołożyć kawałek budżetu, to trzeba z tego korzystać.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton poprosił o zainteresowanie się kwestią wjazdu do Przedszkola Nr 5 od 

strony ul. 3 Maja. Po prawej stronie wjazdu znajduje się parking, a po lewej wąski chodnik, który 

systematycznie jest blokowany przez zaparkowane pojazdy. W tej sytuacji rodzic z dzieckiem nie jest w 

stanie przejść tym chodnikiem do budynku Przedszkola. Jednocześnie radny poprosił, aby Policja nie karała 

tylko np. pouczała mieszkańców, żeby nie blokowali chodnika – z czasem kierowcy będą wiedzieli, że w tym 

miejscu nie można parkować.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   

 

Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2022 roku. 
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Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki przypomniał, że jakiś czas temu, jeszcze za poprzedniej kadencji, 

zwracał się z prośbą o wykonanie przeglądów hydrantów. Taki przegląd odbył się w jego dzielnicy i wykazał 

kilka nieprawidłowo działających hydrantów. Poprosił o skierowanie pisma z pytaniem do Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji czy prowadzone są przeglądy instalacji hydrantowych na terenie miasta. 

Jednocześnie zwrócił się z pytaniem do Zastępcy Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Bielsku Podlaskim czy Straż jest zapraszana na takie przeglądy oraz czy podczas prowadzenia akcji nie 

stwierdzono problemów z hydrantami. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego PSP Marcin Sawicki odpowiedział, że Straż nie jest zapraszana na takie 

przeglądy, niemniej jednak strażacy przy większości zdarzeń sprawdzają czy pobliskie hydranty są sprawne, 

czy mają odpowiednią przepustowość i nadają się do użytkowania. Zastępca Komendanta dodał również, że 

Straż nie uczestniczy przy kontrolach hydrantów bo nie ma takiego obowiązku, ani nie mają uprawnień do 

przeprowadzania tego typu kontroli. Obecnie Straż nie spotyka się z większymi problemami z hydrantami. 

Jeżeli strażacy napotkają takie problemy, to są na bieżąco przekazywane do Przedsiębiorstwa Komunalnego z 

prośbą o usunięcie usterek. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.  Jednocześnie 

podziękował przedstawicielom Straży Pożarnej i Komendy Policji za przybycie. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim – Marcin 

Sawicki, Zastępca Komendanta Powiatowego Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim – Grzegorz 

Bielawski opuścili posiedzenie Komisji.  

 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Posiedzenie Komisji opuścił Członek Komisji – Krzysztof Grodzki. Od tej pory w posiedzeniu 

uczestniczyło 11 członków komisji.  

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, w tym specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, w tym specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grodzki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, 

Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 
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Krzysztof Grodzki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2036. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2036..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, 

Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grodzki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Sulima 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grodzki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Na posiedzenie powrócił Członek Komisji – Krzysztof Grodzki. Od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 12 

członków komisji. 

 

Członek Komisji Tomasz Sulima zwrócił uwagę, że tutaj jest mowa o „sprzedaży”, a nie o „zbyciu”. Zapytał 

czy z technicznego punktu widzenia jest to jakaś różnica? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że chodzi tutaj o sprzedaż w trybie przetargowym.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (2) 

Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej 

Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 

Bielsk Podlaski. 
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Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 

Bielsk Podlaski. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Maria Grabowska zwróciła się z pytaniem z czego wynika trzymiesięczna częstotliwość 

odbierania nieczystości ciekłych? Są ludzie, którzy mieszkają sami i ich szambo nie zapełni się w trzy 

miesiące. Jeżeli komuś zapełni się szambo to i tak będzie musiał wezwać firmę do opróżnienia zbiornika.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski zwrócił uwagę, że ten temat dotyczył punktu poprzedniego i 

jednocześnie odpowiedział, że trzymiesięczna częstotliwość wychodzi ze statystyk. Są jednak szamba o 

różnej pojemności. Dodał, że na poprzedniej Komisji został przegłosowany wniosek o zmianę częstotliwości z 

trzech do sześciu miesięcy. Obowiązek kontroli został narzucony na samorządy, więc tak to zostało zapisane. 

Osobiście jednak nie upiera się przy tych trzech miesiącach – podejrzewa, że wniosek Komisji Oświaty 

zostanie przyjęty przez Radę Miasta. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczani ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczani ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emil Falkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miasta za 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miasta za okres 

od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie wystąpienia pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk Podlaski dotyczącego 

kontroli, którą objęto wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających 

osobowości prawnej, którym w zakresie podatków lub opłat Burmistrz Miasta Bielsk Podlaski udzielił ulg, 

odroczeń, umorzeń lub rozłożył spłatę na raty w kwocie przewyższającej łącznie 1 tys. zł, wraz ze 

wskazaniem wysokości umorzonych kwot i przyczyn ich umorzenia za rok 2021 oraz wykaz osób prawnych 

i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym Burmistrz 

Miasta Bielsk Podlaski udzielił pomocy publicznej za rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że komisja zapoznała się z wystąpieniem pokontrolnym.  

 

Do pkt. 5 

Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją. 

 

Do pkt. 6 

Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpowodziowego. 

(informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją. 

 

 



 

 

Protokół Nr 48/23 z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego, oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 21 lutego 2023  r.  

11 

Do pkt. 7 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton poinformował, że chciałby się odnieść do głosowania dotyczącego 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza. Poprzednio głosował 

„za”, ponieważ liczył na to, że w końcu zostanie sporządzona dokumentacja na ul. Wierzbową, co Burmistrz 

miał gdzieś zapisane w notesie. Tłumaczono wcześniej, że pieniądze ze sprzedaży już są w budżecie i będzie 

to można z tego zrobić, natomiast teraz jest taka forma, że może akurat damy te pieniądze sportowcom, 

żeby tych niezdecydowanych nakłonić do głosowania „za”. Natomiast gorącą sprawą w mieście jest kwestia 

ogrzewania i ciepłej wody. Mając na uwadze ten temat, radny zadał pytanie czy Miejskie Przedsiębiorstwo 

Energetyki Cieplnej podwyższyło opłatę za ciepło jeszcze przed wejściem w życie ustawy z dnia 15 września 

2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku 

paliw? W związku z obecną nowelizacją ww. ustawy cena dostawy ciepła  została zdefiniowana jako cena 

obowiązująca na dzień 30 września 2022 r. i powiększona o 40%. Według ustawy, jeżeli nastąpi wzrost cen 

ciepła większy niż 40% w stosunku do cen obowiązujących 30 września 2022 r. odbiorca nie zostanie 

obciążony wzrostem kosztów przewyższającym ww. pułap, a przedsiębiorstwo otrzyma z tego tytułu 

odpowiednie wyrównanie. W związku z powyższym, radny poprosił o wyjaśnienie czy przepisy ww. ustawy 

będą miały zastosowanie do działań MPEC-u? Ponadto radny chciałby wiedzieć czy już odbyło się lub kiedy 

odbędzie się spotkanie Burmistrza, spółdzielni mieszkaniowej i MPEC-u w tej sprawie. Podkreślił, że sytuacja 

niektórych rodzin jest wyjątkowo trudna, szczególnie w przypadkach pojedynczych osób. Jednocześnie 

poinformował, że z tego co wie, mieszkańcy wybierają się na sesję i chcieliby coś usłyszeć w przedmiotowej 

sprawie.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki przypomniał, że na ostatniej komisji i sesji wspominał o pomyśle 

możliwości parkowania na kopercie przez interesantów na okres 20-30 minut. Od dłuższego czasu 

obserwował te koperty pod Urzędem Miasta, które jego zdaniem były dla interesantów. Na jednej kopercie 

codziennie stoi te same auto – podejrzewa, że to auto pracownika urzędu. Może naprawdę rzeczowe byłoby 

zrobienie tam miejsca dla interesantów, a nie dla pracowników, albo ewentualnie dla osób 

niepełnosprawnych. Po otwarciu nowych miejsc parkingowych na ul. Kopernika pracownicy w godzinach 

porannych spokojnie mogą zaparkować tam samochody.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk odnosząc się do realizacji inwestycji na ul. Kopernika zadał pytanie czy 

przy prowadzeniu prac nie było sytuacji, że coś zostało znalezione? Przypomniał, że przy okazji realizacji 

projektu „Sportowy Bielsk” pojawił się temat możliwości znalezienia pozostałości po cmentarzu. Kolejny 

temat dotyczy realizacji projektu „Sportowy Bielsk” – mamy firmę, która zajmuje się próbą realizacji tego 

projektu. Czy ktoś z ramienia urzędu pojawił się tam na miejscu, czy Pan Burmistrz ma wiedzę jak firma 

zamierza to zrobić? Stwierdził, że był tam na miejscu wcześniej i jeżeli ma to być tak zrobione, to należy 

zadać pytanie kto w ogóle im na to pozwolił? Panowie, którzy wykonują tam roboty są zdziwieni 

rozwiązaniami, ale odpowiadają, że oni tam tylko wykonują polecenia, bo ktoś się na to zgodził i to źle 

wygląda. W projekcie jest wyraźne napisane, że to ma być konstrukcja związana fundamentem wylanym 

między każdym elementem, mocowany na kotwę. Kolejne pytanie dotyczy tego jak wygląda realizacja ul. 

Bohaterów Września? Z tego co wie, prace w ulicy już chyba się zaczęły. Radny poprosił również o informację 
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jaki jest aktualny, planowany termin zakończenia modernizacji miejskiej oczyszczalni ścieków po złożonej 

prośbie o wydłużenie terminu realizacji inwestycji?  

 

W trakcie powyższej wypowiedzi posiedzenie Komisji opuścił Członek Komisji – Tomasz Hryniewicki. 

Od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 11 członków komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Stanisława Charytona 

poinformował, że na jego dyżurze byli mieszkańcy w sprawie cen za ogrzewanie i ciepłą wodę. Prezes 

spółdzielni jasno się określił, że chciałby aby takie spotkanie się odbyło. Czy takie spotkanie będzie? Jeżeli 

tak, to kiedy? Dodał, że zaproponował mieszkańcom, aby takie spotkanie odbyło się w Bielskim Domu 

Kultury, a nie w jakiejś klitce gdzie wejdzie 5 osób, bo spółdzielców jest kilka tysięcy. Co Pan Burmistrz zrobił 

w tym kierunku i co może odpowiedzieć mieszkańcom? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odnosząc się do tematu spotkania potwierdził, że Pan Prezes zwrócił się 

do niego z prośbą o spotkanie i oczywiście wyraził na to zgodę informując, że stawi się na takim spotkaniu. 

Najpierw trzeba jednak ustalić szczegóły kto ma być na tym spotkaniu. Tak jak powiedział Pan 

Przewodniczący, spółdzielców jest kilka tysięcy. Pojawiają się wątpliwości czy np. dwie osoby z bloku miałyby 

reprezentować cały blok. Jedynym miejscem do tego spotkania jest Bielski Dom Kultury, który przyjmie 

najwięcej osób, natomiast spotkanie musi się odbywać w normalnych warunkach. Stwierdził, że nie będzie 

brał udziału w spotkaniu, w którym ludzie będą krzyczeć i nie dopuszczą do głosu. Na merytorycznym 

spotkaniu jak najbardziej się pojawi. Dodał, że z Prezesem odbył rozmowę kilka dni po jego deklaracji i 

Burmistrz podtrzymał swoją propozycję, że pojawi się na spotkaniu. Niemniej jednak, spotkanie Prezesa i 

Burmistrza nie jest wystarczające, również na spotkaniu powinien się pojawić Prezes MPEC. Pojawił się 

również temat, żeby zaprosić Przedsiębiorstwo Komunalne, ponieważ oni też mają bloki które są ogrzewane 

z kotłowni z ciepłowni MPEC-u, także rozrasta się potencjalna liczba osób które w tym spotkaniu mogłyby 

uczestniczyć. Dzisiaj nie potrafi powiedzieć kiedy to spotkanie się odbędzie, natomiast też prawdą jest, że 

mieszkańcy zgłaszają się nie tylko do radnych czy do Prezesa, ale również do Burmistrza. Może jak do niego 

przychodzą to nie zapraszają dziennikarzy, żeby tutaj we fleszach pokazywać swoje niezadowolenie, bo 

trzeba rozmawiać i wyjaśniać. Ponownie podkreślił, że jest otwarty na spotkanie, ale to musi być 

zorganizowane z głową, bo źle będzie wyglądało jeżeli wpuści się do BDK-u 350 osób, a ileś osób zostanie na 

zewnątrz. Wiadomo też, że nie wszyscy przyjdą, natomiast może będą jakieś delegacje z poszczególnych 

bloków, bo stawki w różnych blokach są różne, to też trzeba sobie o tym uczciwie powiedzieć. Ktoś ma 60-

metrowe mieszkanie i mieszka tam pięć osób i ma zupełnie inną sytuację aniżeli ktoś, kto ma 30-metrowe 

mieszkanie i mieszka tylko jedna osoba. Sytuacja jest indywidualna i też nie można wszystkiego traktować na 

jedną miarę. Bardzo chciałby, żeby Prezes MPEC zrobił podsumowanie jeżeli chodzi o wszystkie koszty, które 

zostały fatycznie przez nich poniesione w tym okresie grzewczym, bo trzeba rozmawiać o konkretach, a nie 

tylko mówić, że coś się nie podoba. Jemu też się to nie podoba, ale z czegoś to wynika. Nie wyrobimy się do 

końca lutego, na pewno do tego czasu nie będzie jeszcze takich zamykających wyliczeń. Nie chce też, żeby 

doszło do takiej sytuacji, że spotkanie odbędzie się w takich godzinach, kiedy ludzie nie będą mogli przyjść, 

więc siłą rzeczy to musiałyby być godziny popołudniowe, a więc też trzeba uwzględnić plan pracy BDK kiedy 

sala jest już zajęta. Nie musi to być weekend, może to być środek tygodnia, ale termin zostanie ustalony po 

ustaleniu zakresu merytorycznego spotkania. Odnośnie pytania o miejsce parkingowe, co poruszał radny 

Hryniewicki - przed nami jest wykonywanie nawierzchni, kładzenie nowych krawężników, więc na razie nie 

chciał zmieniać organizacji ruchu, bo to będzie kosztowało znowu jakieś pieniądze, a ustawienie znaku z 

tabliczką że tam jest postój przez 20-30 minut to kilkaset zł do wydania za to, że ktoś tą organizację ruchu 

opracuje i później zatwierdzi. Tak przyczepić po prostu tabliczki dzisiaj nie wolno. Prośba pana radnego była 
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o rozważenie tego pomysłu – pomysł jest rozważany i po zakończeniu inwestycji zaproponuje nową 

organizację ruchu w ul. Kopernika, wtedy kwestia dotycząca takiego czasowego parkingu powinna tam być 

uwzględniona. Odnośnie tematu wykopalisk - wykopalisk na szczęście nasze pozwolenie jest z okresu, kiedy 

nie trzeba było jeszcze robić prac archeologicznych na tych inwestycjach. Stwierdził również, że musi 

powiedzieć o bardzo przykrej sytuacji - od kilku miesięcy Podlaski Wojewódzki Konserwator Zabytków 

wszystkim inwestycjom, które są w strefie konserwatorskiej - a więc od ulicy Kolejowej aż do Widowskiej od 

Dubicz aż do Żeromskiego - wpisuje w pozwoleniu na budowę przeprowadzenie ratunkowych badań 

archeologicznych. Nieważne czy PSS Społem chciał ustawić paczkomat na ul. Kazimierzowskiej – nakazali 

przeprowadzenie badań archeologicznych. Teraz ma mieszkańca z ul. Kopernika, który chciałby doprowadzić 

do siebie gaz i też Konserwator kazał mu przeprowadzić badania zanim położy 5 metrów rury. Problem jest w 

tym, że te badania archeologiczne kosztują nie 100 zł, tylko kosztują po kilka tysięcy złotych. Już próbowano 

interweniować u Konserwatora, ale na razie te interwencje nic nie dają. Konserwator ma prawo wpisać te 

badanie i je wpisuje. Odnośnie projektu „Sportowy Bielsk” – jak wróci do Urzędu to jeszcze raz wyśle 

pracowników. Wczoraj na miejscu był kierownik z jednym z inspektorów, dzisiaj rano też pan kierownik był, 

natomiast oni nie stoją tam non stop żeby wypatrzeć co pracownicy przykręcają, ale jak powiedział, nie 

przyjmiemy prac, które są niezgodne z projektem i z ofertą która była złożona do zapytania ofertowego. To 

co zostało poprzednio ustawione zostało zdementowane, bo nie spełnia warunków naszego zapytania 

ofertowego i jeżeli nadal nie będzie spełniać i będzie po terminie, to będą naliczane kary. Odnośnie ul. 

Bohaterów Września - w sprawozdaniu z działalności Burmistrza do 20 lutego 2023 r. będzie ujęte, że prace 

już się rozpoczęły i są to prace ziemne związane właśnie z rurarzem. Odnośnie oczyszczalni odpowiedź 

zostanie udzielona na piśmie, bo w tej chwili nie potrafi na to odpowiedzieć.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski wyraził zadowolenie, że Pan Burmistrz zgadza się z tym co mówił 

półtora roku temu, że będą takie rachunki za energię i takie czynsze. Też się zgadza z tym, żeby spotkanie 

było merytoryczne. Osobiście uważa, że jak Pan Burmistrz, jako szef wszystkich szefów, powie prezesom PK i 

MPEC-u, że spotkanie jest np. w środę o 17, to oni się pojawią o tej godzinie z materiałami. Nie wyobraża 

sobie też żeby prezesów na tym spotkaniu nie było. Na spotkaniu z mieszkańcami zaproponował konwencję, 

żeby każdy mógł zadać dwa pytania nie dłuższe niż 3 minuty i żeby te pytania nie było osobiste, tylko 

merytoryczne. Mieszkańcy zaproponowali, żeby to on prowadził tą konwencję, ale nie wie czy Prezes MPEC 

się na to zgodzi, może przez to nie przyjdzie. Nie widzi jednak w tym problemu, to spotkanie musi się odbyć, 

bez różnicy kto je poprowadzi. Nie wyobraża sobie dalszego mydlenia oczu ludziom, że nic się nie dzieje, bo 

to się dzieje już od roku czasu. Dopiero teraz ludzie dostali rozliczenia za ciepło i to ich dotknęło, wcześniej 

jednak nic nie zostało zrobione w tym kierunku, żeby było inaczej, ale cieszy się, że w tej chwili zgadza się z 

Burmistrzem w tej kwestii. Zapyta Panią Dyrektor BDK kiedy sala jest wolna i uważa, że Pani Dyrektor nie 

będzie robić problemu, bo Pan Burmistrz jest jej szefem. Nie będzie to weekend, bo w weekendy plan pracy 

BDK jest mocno obłożony.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk podziękował za to, że zaraz ktoś się uda na plac budowy „Sportowego 

Bielska”, bo sami pracownicy stwierdzili, że jeżeli coś jest nie tak, to szkoda ich pracy. Dziwi go tylko, że 

dostał odpowiedź na interpelację, że Miasto zainteresuje się tym jaki będzie sposób naprawy. Ten sposób 

jest bardzo chałupniczy i bardzo się mija z profesjonalizmem.  
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski 

podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.  

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  
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oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

 

Piotr Wawulski 


